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Senyories, passem ara a la pregunta de control que formula 
l’il·lustre diputat Antonio Woodward sobre les inversions del 
port de Dénia .

Senyor Alfredo Castelló està vosté . . .

Senyor Woodward, té vosté la paraula .

El senyor Woodward Poch:

Buenas tardes .

Vamos a ver, en el año 2016 la inversión en el puerto de 
Denia por parte de su conselleria fueron 63 .502 euros –63-5-
0-2–, frente a unas inversiones de 5 .042 .000 euros en el 
presupuesto . Finalmente reconocieron 4 .326 .000, pero sola-
mente pagaron 2 .500 .000 .

En el año 2017 realmente lo presupuestado son 45 .000 
euros para el puerto de Denia . Y además hay una ordena-
ción del frente puerto ciudad por valor de 55 .000 euros para 
dos puertos . Mire, en el año 2018, en los presupuestos del 
2018 están presupuestados en tasas de puertos, de todos los 
puertos, en ingresos 20 millones de euros . Pero, a efectos al 
programa son únicamente 18 .150 .000 euros . No sabemos 
realmente el motivo .

Y realmente mi pregunta es, ¿cuáles van a ser las inversio-
nes a llevar a cabo en el puerto de Denia en el 2018 teniendo 
en cuenta que los ingresos medios anuales del puerto de 
Denia son de 4 millones de euros y el 40% afecto deberían 
ser 1 .600 .000 euros a reinvertir? ¿Se va a continuar con esta 
discriminación?

Muchas gracias .

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Woodward .

Li contestarà l’honorable consellera, a qui li donem la paraula .

Quan vosté vullga .

La senyora consellera d’Habitatge, Obres Públiques i 
Vertebració del Territori:

Gràcies, senyor president .

Bé, jo, senyor Woodward, vosté m’ha formulat una pregunta 
ací i ara me’n formula una altra . Vaig a intentar contestar-li la 
primera part perquè em pregunta sobre l’any 2016 i 2017 i 
ara em pregunta sobre el 2018 i li contestaré també després . 
És la pregunta que tenim registrada per a substanciar avui .

Com vaig indicar –perquè vosté va fer unes preguntes 
escrites a la conselleria al juny–, els pressupostos de La 
Generalitat recullen en matèria d’inversions en manteniment 
i infraestructures portuàries, sobretot subprojectes genèrics 

per a la conservació i millora de les infraestructures, reposi-
ció de calats, instal·lacions elèctriques i senyalització de tot 
el sistema portuari valencià en conjunt, i els fons globals es 
distribuïxen en funció de les necessitats de cada port.

En el cas del port de Dénia, al 2015 les despeses de mante-
niment van ser d’uns 260 .000 euros, al 2016 van ser 60 .000 
i al 2017 fins ara uns 130.000, als quals es poden sumar 
uns altres 130.000 de la millora de l’eficiència energètica 
de l’enllumenat del front marítim que s’executa a càrrec del 
concessionari Varadero Port Dénia .

En tot cas, en els pressupostos de 2017 hi ha una partida de 
85 .000 euros per a la reparació del contradic que es va lici-
tar al març d’enguany, però va quedar deserta perquè no es 
va presentar cap empresa . A hores d’ara estem canviant el 
projecte per a tornar-lo a licitar el més prompte possible .

També en els pressupostos de 2017 està recollida la redac-
ció de l’ordenació del front port ciutat –com molt bé ha indicat 
vosté– per abordar els problemes que puga haver-hi i deter-
minar d’una manera integrada quines actuacions caldrà prio-
ritzar en els propers anys . Aquesta ordenació del front port 
ciutat està en estos moments en fase d’adjudicació i estes són, 
en principi, les inversions que responen a 2016 i 2017 per les 
quals vosté pregunta en la seua pregunta en la sessió d’avui .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, consellera .

Senyor Woodward, acabarà de formular la pregunta .

Senyor Woodward, té vosté la . . .

El senyor Woodward Poch:

Sí, ya sabemos que el artículo 85 de la Ley de puertos de La 
Generalitat determina que los ingresos y tasas queden afect-
ados en un 40% de su importe a satisfacer en las inversiones 
de mantenimiento de las instalaciones portuarias autonómi-
cas . Sí que es verdad que usted ya me ha contestado a unas 
preguntas escritas y ya me indica que los ingresos por tarifas 
y tasas van a una caja única de La Generalitat y son los presu-
puestos que cada año aprueban Les Corts las que determinan 
las inversiones a realizar .

Puesto que estamos preparando los del 2018, ya le indico 
que hemos presentado una enmienda a la ley de acom-
pañamiento para corregir que ese 40% no vaya a la caja fija, 
sino que vaya destinado al puerto que genera los ingresos 
y espero que todos los grupos estén a favor de esta medida 
por el tema de reinversiones . Y es más, también debido a 
la discriminación de sufre el puerto de Denia, usted sabe 
que allí se coge el barco para ir a las islas, los accesos son 
bastante caóticos y en verano son un desastre .

Pues, por lo que digo, ya que no hay nada adjudicado o presu-
puestado en Denia salvo 150 .000 euros –creo que son– en 
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el 2018, lo que hemos hecho es también presentar una 
enmienda a los presupuestos solicitando que se inviertan 
en los accesos del puerto y en la mejora de las instalaciones 
sobre unos 600 .000 euros . Muy lejos de ese 1 .600 .000 euros 
que debería estar recibiendo el puerto de Denia cada año 
desde años inmemoriales .

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Woodward .

La consellera acabarà de contestar-li .

Quan vosté vullga .

La senyora consellera d’Habitatge, Obres Públiques i 
Vertebració del Territori:

Gràcies, senyor president .

Mire, senyoria, respecte al projecte de pressupostos de l’any 
2018 indicar-li –ja li he indicat el 2016 i 2017–, concreta-
ment en 2018 està prevista la reparació del contracte lici-
tat a principis del 2017 i que té una modificació econòmica, 
120 .000 euros; la prolongació del moll de la Ribera, 55 .000, 
i el pantalà fix del trànsit de la badia de 28.000 euros; més 
la rehabilitació de l’antiga llotja que està fent la conselleria 
d’habitatge, a través de la Direcció General d’Habitatge en un 
PIB –que va quedar penjat– per un import de 991 .403 euros .

És evident, com molt bé indica vosté, el principi de caixa 
única que regix la distribució econòmica en este govern, i un 
altre principi que jo li he reiterat en moltes ocasiones que és 
el principi de solidaritat . No només eixe 40%, no el principi 
de caixa única ens indica que ha d’anar dirigit a les prioritats 
que es marquen en este govern, i per tant les prioritats són 
les que són i estan molt vinculades al manteniment de serveis 
bàsics i a l’estat de benestar .

Dit això, he de dir-li que malgrat que el port de Dénia afor-
tunadament és un dels ports més potents que tenim a la 
Comunitat Valenciana, vinculat a l’interés de la Generalitat 
valenciana, n’hi ha uns altres ports que malauradament no 
tenen el potencial i la projecció que el port de Dénia, i per 
això regix també a l’hora de la distribució econòmica el prin-
cipi de solidaritat . I, per tant, vosté sap molt bé que eixe 
40% no va automàticament al port de Dénia sinó que s’ha 
de distribuir entre els diferents ports que depenen de la 
Generalitat valenciana .

Per tant, eixa és la posició d’este govern i és el que anem 
a mantindre ara i després de l’aprovació del projecte de 
pressupostes . Perquè ho reiteraré, sempre que vosté em 
pregunte pel port de Dénia, el principi de caixa única i el 
principi de solidaritat entre els diferents ports, els que més 
ingressos tenen compensant a aquells ports que són menys 
competitius i en els que cal també invertir .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, honorable consellera .

Passem a la següent pregunta de control al Consell que és la 
1 .119, que formula la il·lustre diputada María José Catalá a 
la vicepresidenta i consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives 
sobre la situació dels centres de menors .

Senyoria, diputada Catalá, té vosté la paraula .

La senyora Catalá Verdet:

Gràcies, senyor president .

¿Asume, señora vicepresidenta, responsabilidades políticas 
por la situación en la que se encuentran los centros de meno-
res de la Comunidad Valenciana?

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyoria .

Li contestarà la vicepresidenta del Consell .

Quan vosté vullga .

La senyora consellera d’Igualtat i Polítiques Inclusives:

Gràcies, senyor president .

Bona vesprada .

Gràcies, senyora Catalá .

No només assumisc les responsabilitats, també les exer-
cisc tots els dies per a arreglar un sistema de residencial de 
persones menors d’edat que vostés abandonaren i que vostés 
deixaren sense rumb i que vostés deixaren en una situació 
que no es pròpia d’una democràcia avançada.

I, per tant, hem treballat pel nou model residencial que serà 
una realitat abans d’acabar l’any, i que jo li vaig explicar ja el 
24 de maig d’enguany els detalls d’eixe nou model residencial 
que millora en molt allò que ens vàrem trobar .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, vicepresidenta .

Continua la pregunta de control .

Senyoria, té vosté la paraula .


